
P r o t o k o l nr V I I /2019  
z obrad V I I  sesji Rady Miejskiej w Ktodzku, 

ktora odbyla sie w dniu 28 marca 2019r. 
w sali Rajcow Urzedu Miasta w Ktodzku 

Sesja rozpoczeta sic o godz. 11:OO 

1. Otwarcie obrad V I I  sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
Otwarcia sesji dokonala Przewodniczqca Rady Miejskiej w Klodzku Pani Elibieta iytyriska mowiqc: 
,,Otwieram obrady V I I  sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwierdzenie wainosci sesji. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytynska stwierdzila, i i  w sesji uczestniczy 19 radnych 
w zwiqzku z t ym  wszystkie podejmowane decyzje bedq prawomocne. (Nieobecni na sesji: radna Pani 
Aneta tosiewicz, radny Pan Zbigniew Kucharek) 
Lista obecnosci radnych na sesji stanowi zal. nr 1 do protokolu. 

3. Wybor sekretarza sesji. 
Na sekretarza sesji Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytynska zaproponowala radnego Pana 
Piotra Bryle. Pan radny wyrazil zgode. Innych kandydatur nie zgloszono. 
Poddano kandydature pod glosowanie. 
Glosowanie: za - 19, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 2 do protokolu. 
Radny Pan Piotr Bryta zostal powolany na sekretarza obrad. 

Glos zabral radny Pan Damian ~ l a k ,  ktory poinformowal, i e  w t ym  roku Fundacja ,,Razem 
Moiemy Wiecej" przy Domu Dziecka w Klodzku zakonczyla pierwszy rok program ,,Dzialaj lokalnie". 
Jest to  ogolnopolski program grantowy. Braly w nim udzial siedemdziesiqt cztery najlepsze 
organizacje. W ubieglym tygodniu Pan radny uczestniczyl w gali konczqcej program, ktora odbyla sie 
w Warszawie. Fundacja otrzymala nagrode w wysokosci 2 tys. z l  za tzw. dobre praktyki. Pan radny 
poinformowal, i e  Fundacja konczy ten program podziekowaniami dla tych samorzqdow, ktore weszly 
w ten ogolnopolski program. Poinformowal, i e  rozdano w zeszlym roku 16 tys, zl, w t ym  roku bedzie 
ogloszony konkurs na 24 tys. zl, ale zapewne zostanq rozdane Srodki w wysokosci ok. 30 tys. zl. Pan 
radny dodal, ze j u i  pracuje nad rokiem 2020, gdzie przyjdzie pula srodkow finansowych 
z Warszawy i b y l  m o i e  bedzie konkurs na 55 tys. zl, dla organizacji pozarzqdowych i grup 
nieformalnych dzialajqcych na terenie Klodzka, gminy Klodzko, Polanicy-Zdroj, Szczytnej, Dusznik. 
Fundacja - Fundusz Masywu ~ n i e z n i k a  - prowadzi obszar: Lqdek, Stronie, Miedzylesie i Bystrzyca 
Klodzka. Pan radny liczy na to, ze znajdzie sie jeszcze trzecia organizacja, ktora obejmie pozostale 
gminy Powiatu, co pozwoli na pozyskiwanie srodkow finansowych z Warszawy dla calego Powiatu. 
Pan Damian ~ l a k  wreczyl podziekowanie dla Burmistrza Miasta Pana Michala Piszko za regranting. 

Przewodniczqca Rady pogratulowala Panu Burmistrzowi i przeszla do dalszej czesci porzqdku obrad. 
Poinformowala, i e  radni otrzymali porzqdek obrad wraz z materialami. Zadala pytanie czy sq uwagi, 
wnioski do porzqdku obrad? 

Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko zawnioskowal o wprowadzenie zmiany w porzqdku obrad 
poprzez wprowadzenie projektu uchwaly na druku nr 37 w sprawie przyjecia programu opieki nad 
zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Miasta Klodzka. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytynska poddala pod glosowanie wprowadzenie do porzqdku 
obrad projektu uchwaly na druku nr  37. 
Glosowanie: za - 15, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 4. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 3 do protokolu. 
Wprowadzono zmiany w porzqdku obrad. Projekt uchwaly na druku nr  37 rozpatrywany bedzie 
w punkcie 13 porzqdku obrad. Pozostale punkt zostaly przesuniete wg kolejnosci. 

Porzadek obrad PO zmianach urzedstawia sie nastgpuiaco: 
1. Otwarcie V I I  sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
2. Stwierdzenie wainosci sesji. 



3. Wybor sekretarza sesji. 
4. Przyjecie protokolu z obrad VI sesji Rady Miejskiej w Klodzku. 
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Klodzka z prac miedzy sesjami. 
6.  Ocena wykorzystania srodkow z Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow 

Alkoholowych w roku 2018. 
7. Informacja o stanie zasobu komunalnego oraz sytuacji mieszkaniowej w miescie Klodzku. 
8. Przedstawienie rocznych sprawozdan Komisji stalych Rady Miejskiej w Klodzku z dzialalnosci 

w roku 2018. 
9. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko 

na lata 2019-2028, druk nr 34. 
10. Podjecie uchwaly w sprawie dokonania zmian budietu Gminy Miejskiej Klodzko na 2019 rok, 

druk nr 35. 
11. Podjecie uchwaly w sprawie zaliczenia drog do kategorii drog gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu, druk nr 33. 
12. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia pensum nauczycieli przedszkoli pracujqcych 

z grupami obejmujqcymi dzieci 6-letnie i dzieci mlodsze w przedszkolach prowadzonych przez 
Gmine Miejskq Klodzko, druk nr 36. 

13. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Miasta Klodzka, druk nr 37. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wnioski i oswiadczenia radnych. 
16. Sprawy roine. 
17. Zakonczenie sesji. 

Uwag do porzqdku obrad nie wniesiono. 

4. Przyjecie protokotu z obrad V I  sesji Rady Miejskiej w Ktodzku. 
Protokol zostal przedloiony radnym. Uwag do protokolu nie zgloszono. 
ProtokoC z V I  sesji Rady Miejskiej w KCodzku zostaC przyjety. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta KCodzka z prac miedzy sesjami. (Zal .  nr 4 ) 
Sprawozdanie zostalo przedloione radnym. 
Ubvag i zapytan do sprawozdania nie stwierdzono. 
Sprawozdanie zostalo przyjqte. 

6. Ocena wykorzystania srodkow z Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow 
Alkoholowych w roku 2018. (Zal .  nr 5) 
Material zostal przedloiony radnym. Byl tematem obrad Komisji Budietu, Finansow i Polityki 
Gospodarczej, Komisji Zdrowia, Pomocy Spolecznej, Sportu i Turystyki, Komisji Edukacji i Kultury 
oraz Komisji Spraw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego. 
Uwagi i zapytan do  przedloionego materialu nie stwierdzono. 

7. Informacja o stanie zasobu komunalnego oraz sytuacji mieszkaniowej w miescie 
KCodzku. (Zal .  nr 6) 
Material zostal przedloiony radnym. Byl tematem obrad Komisji Budietu, Finansow i Polityki 
Gospodarczej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~ r o d o w i s k a  i l a d u  Przestrzennego. 
Uwagi i zapytan do przedloionego materialu nie stwierdzono. 

8. Przedstawienie rocznych sprawozdan Komisji stalych Rady Miejskiej w KCodzku 
z dziaCalnosci w roku 2018. 

Sprawozdanie z prac Komisji Budietu, Finansow i polityki Gospodarczej za 2018 rok. (Zal .  nr 7 )  
Uwag i zapytan do przedloionego sprawazdania nie stwierdzono. 

Sprawozdanie z prac Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~ r o d o w i s k a  i l a d u  Przestrzennego za 
2018 rok. (Zal.  nr 8)  
Uwag i zapytan do przedloionego sprawozdania nie stwierdzono. 

Sprawozdanie z prac Komisji Zdrowia, Pomocy Spolecznej, Sportu i Turystyki za 2018 rok. 
(Zal.  nr 9 )  
Uwag i zapytari do przedloionego sprawozdania nie stwierdzono. 

Sprawozdanie z prac Komisji Edukacji i Kultury za 2018 rok. (Zal .  nr 1 0 )  
Uwag i zapytan do przedloionego sprawozdania nie stwierdzono. 



Sprawozdanie z prac Komisji Spraw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego za 2018 rok.(Zal. nr 11) 
Uwag i zapytari do przedlozonego sprawozdania nie stwierdzono. 

Sprawozdanie z prac Komisji ds. Lokalowych za 2018 rok. (Zal. 12) 
Uwag i zapytan do przedlozonego sprawozdania nie stwierdzono. 

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za 2018 rok. (Zal. nr 13) 
Uwag i zapytan do przedloionego sprawozdania nie stwierdzono. 

9. Podjecie uchwaky w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Klodzko na lata 2019-2028, druk nr 34.  (Zal. nr 14) 
Projekt uchwaly zostal przedlozony radnyrn. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poprosila o przedstawienie opinii Komisji 
merytorycznej. 

Zastepca Przewodniczqcej Komisji Budzetu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pan Adam Kowalski 
poinformowal, ze Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku nr  34, bez poprawek. 

Uwag i zapytan do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poddala pod gtosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Klodzko na lata 2019 - 2028, druk nr 34. 
Glosowanie: za - 15, przeciw - 0, wstrzymalo sic - 4. 
Imienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 15 do protokolu. 
Uchwaka zostata podjeta i otrzymala nr VI I /38/2019.  (Zat. nr 16) 

10. Podjecie uchwaly w sprawie dokonania zmian budietu Gminy Miejskiej Klodzko na 
2019 rok, druk nr 35. (Zal. nr 17) 
Projekt uchwaty zostal przedtozony radnyrn. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poprosila o przedstawienie opinii Kornisji 
merytorycznej. 

Zastepca Przewodniczqcej Komisji Budzetu, Finansow i Polityki Gospodarczej Pan Adam Kowalski 
poinformowat, ze Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku nr 35, bez poprawek. 

Uwag i zapytan do projektu nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta 2ytynska poddata pod glosowanie podjccie uchwaty w sprawie 
dokonania zmian budzetu Gminy Miejskiej Klodzko na 2019 rok, druk nr 35. 
Glosowanie: za - 15, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 4. 
Imienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 18 do protokolu. 
Uchwala zostala podjeta i otrzymala nr VI I /39/2019.  (Zal. nr 19) 

0 godz. 11: 15 - na sesje przybyt radny Pan Zbigniew Kucharek. 

11. Podjecie uchwaky w sprawie zaliczenia drog do kategorii drog gminnych oraz ustalenia 
ich przebiegu, druk nr 33. (Zal. nr 20) 
Projekt uchwaly zostal przedlozony radnyrn. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~y tynska  poprosita o przedstawienie opinii Kornisji 
rnerytorycznej. 

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~ r o d o w i s k a  i l a d u  Przestrzennego 
Pan Zbigniew Nowak poinformowal, ze Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaty na druku 
nr 33, bez poprawek. 

Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko wniosl autopoprawke do projektu uchwaly na druku nr  33. 
W podstawie prawnej jest zapis: tekst jednolity Dz. U. z 2018 poz.994, a powinno by6 tekst jednolity 
Dz. U. z 2019 poz. 506. 



Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poddala pod glosowanie przyjecie autopoprawki 
zgloszonej przez Burmistrza Miasta do projektu uchwaly na druku nr 33. 
Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 21 do protokolu. 
Autopoprawka zostala przyjqta. 

W ramach dyskusji nad projektem uchwaly glos zabral radny Pan Boguslaw Szpytma: Pani 
Przewodniczqca, Wysoka Rado. Dwa pytania do Pana Burmistrza. W uzasadnieniu do uchwaly 
w ostatnim akapicie mamy zapis: ,,W wyniku wspolnych ustale6 oraz stanowisk samorzqdow 
klodzkich ...", prosze wyjasnic jakie samorzqdy klodzkie ustalaly stanowiska? Po drugie, jakie skutki 
finansowe rodzi przejecie te j  drogi i czy mamy zabezpieczone pieniqdze na utrzymanie te j  drogi? 
Jak to  wyglqda w czasie i w finansach? 

Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko: Pani Przewodniczqca, Szanowni Panstwo. Udziele Panu 
radnemu odpowiedzi na pismie. 
Radny Pan Boguskaw Szpytma: To proponuje przeloienie glosowania, poniewai nie mamy tutaj  
danych. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ y t ~ n s k a :  Nie widze potrzeby. Otrzyma Pan odpowiedi na 
pismie. Przeprowadze to  glosowanie. Jeieli Panstwo radni uznajq, i e  uchwala nie powinna przejsc, 
to bedq glosowad przeciw. 
Radny Pan Boguslaw Szpytma: Przypominam tylko, i e  nie znarny budietowych konsekwencji tego 
faktu. Dziekuje. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poddala pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
zaliczenia drog do kategorii drog gminnych oraz ustalenia ich przebiegu, druk n r  33 wraz z przyjetq 
autopoprawkq. 
Glosowanie: za - 16, przeciw - 4, wstrzymalo sie - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 22 do protokolu. 
Uchwala zostala podjeta i otrzymaka nr VII /40/2019. (Zal. nr 23)  

12. Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia pensum nauczycieli przedszkoli pracujqcych 
z grupami obejmujqcymi dzieci 6-letnie i dzieci mlodsze w przedszkolach prowadzonych 
przez Gminq Miejskq Kkodzko, druk nr 36. (Zal. nr 24) 
Projekt uchwaly zostal przedloiony radnyrn. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska poprosila o przedstawienie opinii Komisji 
merytorycznej. 

Przewodniczqcy Komisji Edukacji i Kultury Pan Damian ~ l a k  poinformowal, ze Komisja wnioskuje 
o przyjecie projektu uchwaly na druku nr  36, bez poprawek. 

Zastepca Burmistrza Pan Wieslaw Tracz wniosl autopoprawke do projektu uchwaly na druku nr  36. 
W podstawie prawnej jest zapis: tekst jednolity Dz. U. z 2018 poz.994, a powinno by6 tekst jednolity 
Dz. U. z 2019 poz. 506. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iyty"ska poddala pod glosohanie przyjecie autopoprawki 
zgloszonej przez Zastepce Burmistrza Miasta do projektu uchwaly na druku nr  36. 
Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 25 do protokolu. 
Autopoprawka zostala przyjeta. 

Wiecej uwag i zapytan do projektu uchwaly nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ ~ t y n s k a  poddala pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
okreslenia pensum nauczycieli przedszkoli pracujqcych z grupami obejmujqcymi dzieci 6-letnie 
i dzieci mlodsze w przedszkolach prowadzonych przez Gmine Miejskq Klodzko, druk nr  36 wraz 
z przyjetq autopoprawkq. 
Glosowanie: za - 20, przeciw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Imienny wykaz glosowania stanowi zat. nr 26 do protokolu. 
Uchwala zostala podjeta i otrzymala nr VII /41/2019. (Zat. nr 27) 



13. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Miasta Klodzka, druk nr 37. 
(Zal. nr 28) 
Projekt uchwaly zostal przedloiony radriym. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta Zytynska poprosila o przedstawienie opinii Komisji 
merytorycznych. 

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony ~ r o d o w i s k a  i l a d u  Przestrzennego 
Pan Zbigniew Nowak poinformowal, i e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku 
nr 37, bez poprawek. 
Przewodniczqcy Komisji Spraw Obywatelskich i Porzqdku Publicznego Pan Piotr Bryla poinformowal, 
i e  Komisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku n r  37, bez poprawek. 

Glos zabral radny Pan Boguslaw Szpytma: Szanowni Panstwo radni. To niby drobna uchwala, ale 
niepokoi mnie jeden zapis i od razu chce powiedzied, i e  stanowisko naszego Klubu bedzie na nie 
przy procedowaniu te j  uchwaly. W rozdziale 11, 5 2, pkt 6 - cele i zadania programu, ktory przypomne 
nazywa sie programem opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci jest 
punkt, ktory mow; o usypianiu slepych miotow. Rowniei  rozdzial 8 nazywa sie - usypianie slepych 
miotow, ktory brzmi w 5 9 - usypianie slepych miotow wykonywane jest przez lekarzy weterynarii, 
na podstawie umow zawartych przez gmine za posrednictwem fundacji. Uwa iam i nasz Klub uwaza 
to  za barbarzynstwo i nie bedziemy glosowad za tq uchwalq. Prosimy Wysokq Rade o zastanowienie 
sie i ponowne przeprocedowanie tego. To nie jest dbalosd o zapobieganie bezdomnosci i dbalosd 
o to, i e b y  zwierzeta mialy swoj 10s. Wedlug mnie jest to  barbarzyristwo. 

Glos zabral Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Jest to 
standardowe rozwiqzanie. Projekt te j  uchwaly i caly program w i aden  sposob nie odbiega od 
wytycznych ustawodawcy. Takie na dzien dzisiejszy jest prawo i je ie l i  sie ono zmieni, t o  Wysokiej 
Radzie zostanie przedstawiona propozycja zmian. Na dzien dzisiejszy jest to  zgodne 
z obowiqzujqcymi przepisami w te j  materii, ktore sq uchwalane przez ustawodawce czyli przez Sejm. 

Radny Pan Bogustaw Szpytma: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Oczywiicie. Ja nie mowilem 
o tym, i e  t o  jest niezgodne z prawem. Ja mowie, ze t o  jest barbarzynstwo i zadbamy t e i  o to, aby 
to  prawo zmienid. Uwaiam, i e  opieka nad zwierzetami nie moze polegad na tym, i eby  usypiac nowe 
mioty, nowonarodzone szczenieta i kocieta. Kazdy kto ma zwierze wie, i e  to  jest barbarzynstwo. 
Kiedys sie topilo w reklamowkach i byly takie przypadki. Ja na pewno nie przyloie reki do 
zaglosowania za tq uchwalq, ani Klub Prawa i Sprawiedliwosci. Dziekuje. 

Ad vocem Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Jeieli 
ustawodawca w obecnym Sejmie, majqcy wiekszoid czyli Prawo i Sprawiedliwosd, macierzysta 
formacja Panstwa radnych zmieni prawo w t ym  zakresie, t o  m y  sie oczywiscie do tego dostosujemy. 

Glos zabral radny Pan Zbigniew Nowak: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Nad tq uchwalq byla 
dyskusja na Komisji Gospodarki Komunalnej. Przewodniczqcy Panstwa Klubu glosowal za pozytywnq 
opiniq te j  uchwaly. Nie wiem, co od poniedzialku sie zmienilo, i e  w te j  chwili Klub reprezentuje inne 
zdanie. 

Glos zabral radny Pan Stanistaw Bartczak: Ta k oczywiscie Pan radny ma racje. Glosowalem za, 
ale jednak ja nie bylem przygotowany i nie zas i~gnq lem szerszej opinii w t y m  temacie. I niestety, 
rozjasnilo m i  umysl, i e  rzeczywiicie zabijanie miotow - z t ym  sie nie zgadzam. Oczywiscie, tutaj  
przepraszam, i e  nie bylem przygotowany i nie mialem na to  szerszego spojrzenia, ale zmieniam 
zdanie i jestem przeciw. 

Glos zabral radny Pan Boguslaw Szpytma: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado. Przypomne tylko, 
i e  m y  jestesmy od stanowienia prawa lokalnego. Nie musimy wykonywad wszystkich - czasami 
glupich - przepisow, ktore sq  w prawie ogolnym. Nie musimy tego robid. Dzickuje. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta Zytynska: Mysle, i e  t o  nie sq  glupie przepisy. Wszystko opiera 
sie w ramach prawa i jest zgodne z l i terq prawa. Opieramy sie na ustawie o ochronie zwierzqt i nikt 



nie wykracza poza t e  ramy. Nie lamiemy prawa i ka idy zgodnie ze swoim sumieniem i zgodnie z t ym 
z czym sie zapoznal powinien przystqpic do glosowania. 

Wiecej uwag i zapytan do projektu uchwaly nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytynska poddaia pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
przyjecia programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na 
terenie Gminy Miasta Klodzka, druk nr  37. 
Glosowanie: za - 16, przeciw - 4, wstrzymalo sie - 0. 
Imienny wykaz giosowania stanowi zal. nr 29 do protokolu. 
Uchwala zostala podjqta i otrzymala nr VII/41/2019. (Zal. nr 30) 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 
Sekretarz obrad Pan Piotr Bryla oraz Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytynska odczytali tresc 
interpelacji i odpowiedzi na interpelacje, ktore wpiyneiy do biura Rady Miejskiej w okresie miedzy 
sesjami: 

Odpowiedi Burmistrza Miasta (WO.II.0003.8.2019) na interpelacje radnego Stanisiawa 
Bartczaka z dnia 15.02.2019 r. (Zal. nr 31) 
Odpowiedi Burmistrza Miasta (WO.II.0003.9.2019) na interpelacje radnego Stanislawa 
Bartczaka z dnia 12.02.2019 r. (Zal. nr 32) 
Interpelacja radnego Pana Stanisiawa Bartczaka z dnia 06.03.1019 r.  (Zal. nr 33) 
Odpowiedi Burmistrza Miasta (WO.II.0003.10.2019) na interpelacje radnego Stanislawa 
Bartczaka z dnia 06.03.2019 r. (Zal. nr 34) 
Interpelacja radnego Pana Stanisiawa Bartczaka z dnia 06.03.2019 r. (Zal. nr 35) 
Odpowiedi Burmistrza Miasta (WO.II.0003.11.2019) na interpelacje radnego Stanislawa 
Bartczaka z dnia 06.03.2019 r. (Zal. nr 36) 

0 godz. 11:38 na sesje przybyla radna Pani Aneta tosiewicz. 

Zapytan radnych nie stwierdzono. 

15. Wnioski i ogwiadczenia radnych. 
Wnioskow i oswiadczeh nie stwierdzono. 

16. Sprawy roine. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibieta iytynska poinformowala, i e  zgodnie z ustawq o samorzqdzie 
gminnym do dnia 30 kwietnia ka idy  radny jest obowiqzany do zloienia oiwiadczenia majqtkowego 
wedlug stanu na dzien 3 1  grudnia roku poprzedniego. Oswiadczenie majqtkowe naleiy zloiyc 
w dwoch egzemplarzach wraz z kopiq swojego zeznania podatkowego (PIT) za rok poprzedni i jego 
korektq, je ie l i  taka byla skladana. Oswiadczenia majqtkowe prosze skladal w biurze Rady. 

Gios zabral radny Pan Damian ~ l a k ,  ktory w swojej wypowiedzi wrocic do dyskusji w sprawie 
uchwaly dot. przyjecia programu opieki nad zwierzetami: Pozwolilem sobie zajrzel  do uchwaly 
z 2014 roku, k torq przeslal Pan Burmistrz - taki byi, ktory zadluial  strasznie Klodzko - Burmistrz 
Boguslaw Szpytma i tam w artykule 11, 5 2, pkt 6 jest napisane: ,,Usypianie i lepych miotow". Ciesze 
sie, i e  Pan zmienil zdanie po tylu latach. Hipokryzja trwa nadal. I ciesze sic, i e  Pan jest na sesji, bo 
na poprzedniej ta trojka radnych, ktora obok Pana siedzi nie wiedziala jak glosowac i ka idy  giosowai 
inaczej. Dziekuje. 

Ad vocem radny Pan Boguslaw Szpytma: Panie radny, wysmiewanie sie ze mnie - akurat 
w przeddzien imierc i  mojej  Mamy, kiedy bylem w szpitalu - i e  nie bylem na sesji jest nie na miejscu 
i odbieram to jako podle, ale coz tu  sie spodziewac. Wyslalem do Rady Miasta informacje, t ak i e  
poprzestane na tym. Dziekuje. 

Glos zabrai Burmistrz Miasta Pan Michal Piszko: Szanowni Panstwo, Wysoka Rado. Chcialem dodac, 
i e  jest to  zapis ustawowy. Ustawa o ochronie zwierzqt, a dokladnie art. l l a .  Rada gminy wypelniajqc 
obowiqzek, o ktorym mowa a w art. 11 ust. 1 okresla w drodze uchwaly corocznie do dnia 3 1  marca 
program opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt. Program, 
o ktorym mowa w ust. 1 obejmuje w szczegolnosci te elementy, kt6re musimy przekopiowac do 
uchwaly prawa miejscowego i w podpunkcie 6 jest ta fraza - usypianie slepych miotow, z bardzo 



prostej przyczyny, poniewai schroniska dla zwierzqt nie sq  przystosowane i nie sq  przygotowane do 
pelnienia opieki nad i lepyrni zwierzetami. Takie jest rozwiqzanie ustawowe. Nie marny innego wyjscia 
i musimy j e  wpisal. 

Ad vocern radny P a n  D a m i a n  ~ l a k :  Przepraszam Pana Boguslawa Szpytrne. Nie wiedzialem, i e  byl  
klopot rodzinny. 

Glos zabrala radna Pan i  Jo lan ta  Kobak :  Niektore wypowiedzi nie sq  na rniejscu i sq  takie dos l  
uszczypliwe. Na ostatniej sesji glosowalismy tak jak uwaialismy. Nigdy u nas nie ma jakiegos nakazu 
jak mamy glosowal, Jest t o  tylko i wylqcznie nasze sumienie. Bardzo prosze zastanowil sie nad tymi 
osobistymi wycieczkarni. Mam trzy pytania do Pana Burmistrza. Dwa pierwsze pytania, ktore zadam, 
to z tymi pytaniami przyszly do rnnie dzieci. Jak wiadomo dzieci, t o  bardzo wazna grupa, ktorej 
trzeba sluchac, ktora ma swietne pornysly. Pierwsze z pytan, t o  czy nie mozna by bylo w Klodzku 
s tworzy l  parku linowego. Dzieci, ktore s q  troche bardziej ekstremalne wy je i d i a j q  do Kudowy, do 
Bystrzycy, do Szczytnej, Zlotego Stoku i tam sie bawiq. Czy niewielkim nakladem pieniedzy nie 
moina by s tworzy l  takiego parku linowego na Twierdzy Klodzkiej? Mysle, i e  bylby to  ciekawy projekt 
i do zrealizowania. Moze t o  by ruszylo Twierdze Klodzkq i przychodziloby tam wiecej dzieci. Drugie 
pytanie, t o  sprawa boiska przy ul. Spoldzielczej. Od lat znajduje sie tam boisko, sq  dwie bramki, 
dzieci sie tam bawiq. Z tym, i e  jedna brarnka jest wyzej, a druga jest nizej - czy nie mo ina  by bylo 
na tych bramkach za lo iy t  siatke, aby pilka nie leciala n i ie j  w strone sarnochodow, w ktore uderza 
i robi sie larurn ze strony wlascicieli samochodow. Mysle, i e  to  tez nie jest wielki naklad srodkow. 
Oczywiscie marzq jeszcze o tyrn, i eby  to boisko bylo utwardzone. Wiele osob wychodzi tam 
z pieskami, mimo tego, i e  jest tam zakaz wyprowadzania psow, ale kto tego przestrzega? Czy sluiby 
Burmistrza nie moglyby tak wpadac wieczorem, ran0 i sprawdzat ile tam pieskow chodzi i czy 
wlasciciele chodzq z torebkarni. I trzecie pytanie. Zwracaly sie do rnnie matki ze szkoly, czy nie 
mozna by bylo wytyczyt miejsca na ognisko. Dzieci ze szkoly chcq w rarnach pierwszego dnia wiosny, 
na Dzien Dziecka u d a l  sie z calq klasq na ognisko i nie ma takiego rniejsca. Nie ukrywam, i e  jest 
takie miejsce na Amfiteatrze, ale za miejsce nalezy zaplacic 250 zl. Czy nie rnozna wytyczyt takiego 
miejsca np. w okolicy boiska i zrobit  tam lawki, rno ie zadaszenie? MySle, ze byloby t o  takie miejsce 
dostepne dla wszystkich rnieszkancow, a i szkoly by z tego korzystaly. Dziekuje bardzo. 

Glos zabral Burmistrz Miasta Pan  M icha l  P iszko:  INa wstepie bardzo bym prosil Panstwa radnych 
o przestrzeganie Statutu i zadawanie pytan w odpowiednirn punkcie porzqdku obrad, tj. w punkcie 
Interpelacje i zapytania radnych, ale udziele Pani radnej odpowiedzi na zadane trzy pytania. Jezeli 
chodzi o pytanie nurner jeden, t o  roinego rodzaju urzqdzenia tzw. linearia marny na swoich placach 
zabaw rnin. na placu zabaw w Parku Strazackim oraz przy Moicie SW. Jana. Zachecam Paniq radna, 
aby przeszla sie ulicq tukasinskiego, poniewaz taki park linowy w te j  chwili powstaje na zboczu 
Twierdzy, na stoku od ul. tukasinskiego, w rniejscu gdzie rozpoczyna sie wyjscie od tzw. Bramy 
Wrobla. Jest on juz w tej  chwili widoczny, poniewai nie ma jeszcze l i ic i  na drzewach i doskonale 
widat calq architekture, ktora jest przygotowana do otwarcia w tyrn roku. Podobnie jak np. 
w Kudowie wstep na teren parku linowego bedzie platny, Jezeli chodzi o boisko do pilki noznej na 
osiedlu, to  tutaj  przyjrzymy sie temu tematowi, je ie l i  bedzie mozliwosl, t o  ewentualnie zamontujerny 
siatke, ale powiem Pani - jak ja mialem 15,16,17 lat i gralern w pilke noznqz kolegarni, to  zrzucalismy 
sie zawsze na takq siatke, montowalismy j q  na Owczej Gorze i gralisrny. Mysle, i e  tutaj  inicjatywa 
po stronie Pani radnej tez rnoglaby byl ,  a jezeli nie, to  zapraszam tych mlodych ludzi do siebie - 
ja i m  zafunduje te siatke i bedq jq montowali, gdy bedq przychodzit na boisko. Trzecie pytanie 
dotycz3ce rniejsca na ognisko - tez zbadamy ten temat, poniewai rnuszq to  b y t  tereny wyznaczone, 
przygotowane i wczeiniej uzgodnione ze sluzbarni, aby rnozna bylo rozpal i l  ognisko. Przyjrzyrny sie 
ternu ternatowi i rnoie tez z inicjatywy Pani radnej zasugerowalaby Pani jakies lokalizacje, ktore 
moglyby b y l  przydatne. Pani Przewodniczqca, Szanowni Paristwo, chcialem jeszcze poruszyl  jednq 
kwestie, o ktorej rozrnawialismy kilka sesji wstecz z radnym Panem Boguslawem Szpytrnq na temat 
zadluienia lokali grninnych, lokali mieszkalnych i lokali socjalnych. Szanowni Panstwo, 20 marca 
otrzymalern dokladnq, podliczonq przez ZAlYG inforrnacje jak ksztakowalo sie to  zadluienie 
porownujqc kadencje: 2010-2014 i 2014-2018. Podam w kwotach stan zadluienia za poszczegolne 
lata: 3 1  grudnia 2010 roku stan zadluzenia na lokalach mieszkalnych i socjalnych wynosil 
2 493 037 z l  w t ym  odsetki 296 965 zl. Stan zadluzenia po czterech latach drugiej kadencji 
Burrnistrza Pana Boguslawa Szpytmy - 3 1  grudnia 2014 rok stan zadluienia na lokalach 
mieszkalnych i socjalnych 4 943 506 z l  z czego odsetki urosly do 1 619 000 zl. Stan zadluienia na 
3 1  grudnia 2018 roku tj. 4 192 000 zl i odsetek 1 281 000 zl. Chcialem rownie i  poinformowat, ze 
Grnina Miejska Klodzko na przestrzeni od 1 stycznia 2015 r. do 3 1  grudnia 2018 r. zawarla 167 ugod 



w sprawie ratalnej splaty zadluzenia z czego niestety 46 zostalo rozwiqzanych ze wzgledu na brak 
realizacji ich zapisow przez osoby zobowiqzane. Powyzsza tabela jasno wskazuje i wyrainie pokazuje 
skok zadluzenia lokali mieszkalnych i socjalnych Gminy Miejskiej Klodzko, ktory wypadl na lata 2010- 
2014, kiedy to zadluienie wzroslo lqcznie o ponad 3 773 000 zl. Mam w te j  chwili pytanie do radnego 
Pana Boguslawa Szpytmy jak sic odniesie do tych twardych danych? Chciatbym rowniez 
poinformowal Panstwa - zresztq Pan radny wczesniej obiecywal przedstawienie nam tutaj  mozliwosci 
rozwiqzania te j  sytuacji, do te j  pory nie zglosil sie Pan do s tu ib  Urzedu, ani nie przedstawil Pan 
propozycji na pismie - ze obecna polityka egzekucyjna tqcznie z zawieraniem ugod doprowadzila do 
obnizenia zadtuienia za lokale gminne od 1 stycznia 2015 do 3 1  grudnia 2018 r. o 1 088 664 zl. 
Oczywiscie jest to  jeszcze nie wystarczajqce, caly czas nad t ym  pracujemy i bedziemy pracowaC nad 
tym, aby to zadluzenie redukowal. 

Ad vocem radny Pan BogusCaw Szpytma: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu 
odniose sie do tych danych jak je  sprawdze, bo na poprzednio zadane pytanie dane byly inne. Bylo 
okolo 8 900 00 zl. - jesli sic nie rnyle - Pan podaje 4 mln zl. Zobaczymy, porownam je. Pan mowi 
4 100 - na teraz czy 8 900? 8 900, t o  o czym mowimy? Mialem rzeczywiscie klopoty rodzinne, mysle 
ze teraz czas zeby przedstawid te  propozycje. Spotkarn sie zdecydowanie z Paniq Skarbnik, ale 
prosze tez przedstawiad dane takie jak one s q  - wzroslo zadluzenie o ponad 4 mln  zt. Dziekuje. 

Burrnistrz IYiasta Pan MichaC Piszko: Szanowni Paristwo, Wysoka Rado. Zadluzenie tak jak 
wczesniej podalem wzroslo o 3 773 000 zl. za kadencji Pana urzedowania, czyli w latach 2010-2014. 
Chciatbym t u  jeszcze jednq kwestie poruszyl, bodajze na styczniowej sesji Pan radny mowil, ze 
spotkamy sie w sqdzie za mowienie przeze mnie nieprawdy dotyczqcej inwestycji gondolowej - 
czekam w dalszym ciqgu na pozew z Pana strony. Dziekuje. 

Glos zabrat radny Pan PaweC Najda: Pani Przewodniczqca, Panie Burmistrzu, Szanowna Rado. 
Chciatem przedstawid raport z ostatniego czynu spolecznego, ktory odbyl sie w dzielnicy Zacisze, 
ktorej bylem inicjatorem. 0 t ym  przedsiewzieciu niewiele byto mowione, g d y i  naglosnilem to lokalnie 
wsrod swoich sqsiadow, a jednoczesnie wyborcow. 23 rnarca w ramach czynu spolecznego wzielo 
udzial 45 osob. Najmlodsze uczestniczki mialy 3 lata, a najstarszy uczestnik mia l  lat 80. Zaczelismy 
sprzqtanie o 13:30 a skonczylisrny ok. 17:30 ogniskiem integracyjnym. Mowie o t ym  poniewaz, 
sprawa dzikich wysypisk jest nie ty lko problemem Klodzka, ale jest to sprawa ogolnopolska, a wrecz 
globalna. Zebrano okolo tone Smieci wsrod nich byly telewizory kineskopowe, umywalka, opony, 
fotelik dla dzieci, lodowki, dywan, skrzynki, pokrowce do samochodu, pluszowe zabawki, regipsy, 
szklane butelki i wiele innych rzeczy. Chcialem bardzo podziekowad wszystkim, ktorzy brali udzial 
w t e j  akcji. Szczegolnie chciatem podziekowal imiennie Panu Jbzefowi Mikietow, ktory z pilq 
laricuchowq dzielnie scinal galezie, ktore byly opadniete podczas ostatnich wichur na sciezce do 
kasyna, rowniez wycinal galezie na lqkach - zrobil naprawde swietnq robote. Do mlodszych apel, aby 
nie uzalal  sie nad sobq, bo jesli 80-latek jest w stanie zrobi l  takie rzeczy, t o  zachecam do tego 
mtodszych - oczywiscie w ramach swoich mozliwosci i stanu zdrowia. Nie wszystko uprzqtnelismy. 
Nie zostal uprzqtniety na naszym terenie strumyk Jodlownik kolo dzialek, gdyz jest to teren 
podmokly. Chcielismy t o  zrobic, jednak nie mozna bylo we j s l  i trzeba bedzie poczekak na bardziej 
such3 pore roku. Ciqgle nie jest uporzqdkowany teren kasyna, le i y  tam ok 80-cio kilogramowa 
lodowka w strumyku. Koto Szkoty nr 7 ciqgle to  wyglqda jakby nie bylo sprzqtane, gdyz ogrom tych 
zanieczyszczen by l  tak olbrzymi, ze k t o i  kto nie byt i nie widzial wczesniej, t o  m o i e  stwierdzil, 
i e  tam nie bylo iadne j  akcji. Chciatbym tq akcje rozpropagowal wsrod innych radnych, zachecam 
do tego aby organizowad lokalne spolecznosci. Na pewno kazdy bedzie wdzieczny i nikt nie skrytykuje 
takiej akcji. Wydaje mi  sie, i e  akcja na czyste srodowisko staje sic coraz bardziej modna i mam 
nadzieje, ze przyczynimy sie do tego, aby Ktodzko bylo czystsze, piekniejsze i jeszcze raz chciatem 
podziekowal wszystkim uczestnikom i zachecam do takich inicjatyw. Chcialem podziekowal takze 
Wydzialowi Inzynierii Miejskiej i Ochrony ~ rodow iska  za wspotprace, chociaz nasza akcja jeszcze nie 
zostata zakonczona, poniewai bedzie jeszcze wykaszana lqka i bedzie wyrownany teren, ktory zostal 
poniszczony przez dziki. Chcialem tez podziekowal za poczestunek Piekarni Precel, PSS Spolem oraz 
za napoje Hurtowni Imprnar. Chcialem poinformowal, ze jest t e i  pomysl tematu zwiqzanego 
z docieraniem do sumien Klodzczan, ktory bedzie poruszony wkrotce na Komisji Gospodarki 
Komunalnej, tadu  Przestrzennego i Ochrony ~rodowiska .  Dziekuje bardzo. 

Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ y t y n s k a :  Brawa dla wszystkich uczestnikow tej  akcji, bo 
sprzqtanie lokalnego podworka m o i e  zamienic sie w sprzqtanie calego swiata. Jest to  bardzo cenna 
inicjatywa nie ty lko 4rodowiskowa, ale tez edukacyjna. Mam nadzieje, i e  bedziemy wszyscy brat  
w t ym  udzial. 



Zastepca Burmistrza Pan WiesCaw Tracz w uzupelnieniu do pytan zadanych przez radnq Paniq 
Jolante Kobak, przypomnial, i e  w te j  chwili jestesmy w trakcie typowania miejsc do umieszczania 
tych boisk, ktore sq  planowane na te  kadencje, je ie l i  chodzi o dostosowanie do wymogow XXI wieku. 
Chcialbym Panstwa poinformowal, i e  w te j  chwili jest wykonywany projekt renowacji boiska ze 
sztucznq t rawq na terenie OSiR, poniewai od tego obiektu chcielibysmy rozpoczqc. Ten obiekt 
wymaga j u i  remontu, natomiast na przyszly rok planowane jest projektowanie typowego obiektu, 
ktory moglby b y l  wykorzystywany - mowie o projekcie - w ro inych miejscach. Teren przy 
ul. Spoldzielczej jest jednqz propozycji wytypowanych do umieszczenia takiego obiektu, ale t o  bedzie 
wymagalo oczywiscie konsultacji z mieszkancami, bo w t y m  przypadku sq  zawsze glosy ,,zaU i glosy 
,,przeciwU. Oczekujemy takich propozycji. Przewidujemy, i e  m o i e  uda sie w te j  kadencji oddat  od 
dw6ch do trzech takich nowych obiektow na terenie Klodzka. Wskazane sq tutaj  propozycje dotyczqce 
najbardziej odpowiednich miejsc do tego typu inwestycji, tak aby byly one dostepne dla jak 
najwiekszej liczby mieszkancow, dzieci, mlodzieiy, ale tak ie  i e b y  byly w takich miejscach, aby 
budzilo to  jak najmniej kontrowersji i ewentualnych skarg mieszkancow spowodowanych dlugim 
uiytkowaniem boisk, bo takie boiska bedq ze sztucznym oswietleniem i czesto bedq one uiytkowane 
do poinych godzin. 

Radna Pani Jolanta Kobak: Dziekujq Panie Burmistrzu za to  wprowadzenie, Jest nas 21  radnych, 
spotykamy sie raz w miesiqcu, proszq nam takie swoje plany od czasu do czasu przedstawial. Wiem, 
i e  mo ina  przyjst  do Pana i moina  porozmawiac, ale je ie l i  cos planujecie, to  zdradicie nam, uchylc~e 
nam rqbka tajemnicy i powiedicie co bqdzie realizowane, bo dzieci przychodzq i ja jako radna nie 
bardzo wiedzialam co im mam odpowiedziel. 

Glos zabral Burmistrz Miasta Pan MichaC Piszko: Panie Przewodniczqca, Wysoka Rado. Uczulam, 
Szanowni Panstwo radni - studiujcie budiet,  sprawozdanie i uwainie sluchajcie tego co jest mowione 
przeze mnie czy wiceburmistrza na poszczegolnych komisjach, bo tam jest d u i o  informacjl. 
W budiecie jest d u i o  rzeczy odzwierciedlonych, je ie l i  nawet cos konkretnie nie jest nazwane, 
to jeden telefon do merytorycznego wydzialu i od razu bedzie przekazana informacja co w ramach 
tych srodkow jest planowane do wykonania. 

W dalszej czqsci obrad Przewodniczqca Rady Pani Elfbieta ~ y t y n s k a  wyrazila zgode na zabranie 
glosu przez mieszkanca miasta Klodzka: Nazywam sie Jerzy KaCufny mieszkam w Klodzku przy 
ul. Muzealnej. Panie Burmistrz, Wysoka Rado, mam trzy tematy do przedstawienia. Jak Panstwo 
wiecie kolo nas jest parking przy ktorym stojq pojemniki na smieci. Uwaiam, i e  chyba nie byloby 
jakiegos du iego problemu, i e b y  t e  pojemniki na smieci ogrodzi l  takim a iurowym boksem. ~ w i e t n i e  
z t ym sobie poradzil Prezes Spbldzielni Mieszkaniowej Pan Bogdan Halawin. Jest to centralny punkt, 
p rzy je id ia jq  wycieczki, tury ic i  z zagranicy i o czym to swiadczy? ~ w i a d c z ~  t o  o naszym miescie 
i iwiadczy o wladzach miasta. Nie m o i e  tak b y l .  Przyjdzie wiatr i t e  papiery po calym terenie sq  
rozrzucane. Jest t e i  tak, i e  z okolicznych sklepow przynoszq pudla i inne rzeczy sq wrzucane do 
naszych pojemnikow - dwa dni i pojemniki sq  zapelnione. Jei l i  powstalby taki boks, szczegolnie na 
t ym  terenie, bo jest to punkt newralgiczny. Moina go ogrodzil, obsadzi l  bluszczem i pieknie by ten 
bluszcz rosl  na te j  a iurowej  siatce i nie byloby tego widat.  Mysle, i e  nie sq  to  du i e  pieniqdze i temat 
jest do zrobienia. Jest to  pro iba i mysle, i e  ta prosba zostanie spelniona. Druga sprawa, to  mamy 
ladny budynek Muzeum Ziemi Klodzkiej. Ten budynek, ktory kiedys zostal dobudowany - 
podejrzewam, i e  byly to lata siedemdziesiqte - to  byla profanacja te j  budowli, ktora zostala 
dolepiona do budynku Muzeum. Kiedys tak budowano, takie klocki. Od tego czasu, bo jeszcze wtedy 
by l  taki slawny tynk drapany. Tak jak to  kiedys zostalo zrobione, to  ta elewacja jest do te j  pory. 
Ta elewacja jest brudna, szara i taka odstraszajqca. T e i  by nie bylo du iych nakladow pienieinych, 
i e b y  przemalowal tq elewacje np. tak jak zostalo t o  zrobione ostatnio na ulicy lukasiewicza. ladny,  
pastelowy kolor i j u i  wszystko inaczej wyglqda. I trzecia sprawa, troszeczke mnie to  niepokoi, bo 
chodze po miescie i widze na witrynach wystaw bardzo d u i o  ogloszen - lokal do wynajecia. IVie wiem 
czy to sq wszystkie lokale Urzedu Miasta? Z sali obrad padla informacja, i e  lokale te nie naleiq do 
miasta. Jeieli i aden  nie naleiy do miasta, to  nie bede tematu podejmowal. Jak zobaczylem te 
zaporowe ceny wynajmu jak np. CCC - 15 tys, zl, to  jest jakas paranoja, ale je ie l i  to  nie Urzedu 
Miasta, to  wiadomo temat  nie na sesje. Prosze tylko o zabudowanie tych kontenerow i elewacje, 
je ie l i  byloby to  moi l iwe. Dziekuje bardzo. 

Na zakonczenie punktu szesnastego porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Pani Elfbieta 
~ytynska  poinformowala o pismie Poslanki na Sejm RP Pani Moniki Wielichowskiej, w ktorym 
zaprasza na otwarte spotkanie dotyczqce przyszlosci edukacji. Spotkanie odbedzie sie w dniu 
29 marca o godz. 17:00 w sali na parterze Klodzkiego Osrodka Kultury. W spotkaniu udzial wezmq 



opr6cz Pani Moniki Wielichowskiej, poslanki: Urszula Augustyn i Anna Was~lewska. Rozmowy bedq 
dotyczyly statusu nauczycieli, finansowania oswiaty i wspolpracy z organami prowadzqcymi. Zostanq 
przedstawione propozycje rozwiqzan. 

17. Zakonczenie sesji. 
Po wyczerpaniu wszystkich punktow porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Pani Elibieta ~ytynska 
zarnkneta obrady mowiqc: ,,Zamykam obrady V I I  sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

Zakonczenie sesji nastqpilo o godz. 12:30 

Protokol sporzqdzika: 
Aneta Bedkcyska Przewodniczqqa,Rady Miejskiej w Klodzku 
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